



Rosa Luxemburg Day Invitation

دعوة للمشاركة بيوم روزا لوكسمبورغ

أصدقائنا وزملائنا الأعزاء،
ندعوكم/ن الى مشاركتنا بيوم روزا لوكسمبورغ اضافة الى افتتاح مكتبنا الجديد:

Dear Friends and Colleagues,

We cordially invite you to **Rosa Luxemburg Day** and to the **Opening of our New Office**.

ستشاركنا اللقاء د. سونيا نمر في تقديم سريع لفكر روزا لوكسمبورغ وانعكاسه على واقعنا المعاصر في فلسطين. يتبع اللقاء بوفيه مفتوح. وذلك يوم الثلاثاء الموافق 2018/3/27 ، من الساعة الرابعة وحتى السادسة عصرا، في مكتبنا الجديد في حي الطيرة – رام الله (لاحظي الخارطة أدناه).

Dr. Sonia Nimer will shed some light on the thoughts and ideology of Rosa Luxemburg, with special emphasis on the relevance to our contemporary questions and concerns in Palestine. The intervention will be followed with an open buffet.

The event will take place on Tuesday 27/3/2018 from 4:00 to 6:00 pm, at our new office at Al Tireh- Ramallah (please note map below).

سوف يسعدنا مشاركتكم الحفل. ونتمنى عليكم تأكيد حضوركم عبر التلفون، الفاكس أو الايميل.

We'll be honored having you with us, and we invite you to confirm your participation by either phone, fax, and /or e-mail.

تحياتنا،

فريق مؤسسة روزا لوكسمبورغ المكتب الإقليمي فلسطين & الأردن

Warm Regards, Viele Grüße,

Rosa Luxemburg Team, Regional Office Palestine& Jordan

ROSA LUXEMBURG STIFTUNG REGIONAL OFFICE PALESTINE & JORDAN

Al Tireh St. 67 /Nile St., Attari Bld, 2nd floor, Ramallah, (Opposite the Chinese Embassy, entrance from Nile St.)
phone: + 97 2 (2) 297 3302/ 06/46, fax: + 97 2 (2) 297 33

Info.ramallah@rosalux.org, www.rosaluxemburg.ps, <https://www.facebook.com/rlspj>



ROSA LUXEMBURG STIFTUNG REGIONAL OFFICE PALESTINE & JORDAN

Al Tireh St. 67 /Nile St., Attari Bld, 2nd floor, Ramallah, (Opposite the Chinese Embassy, entrance from Nile St.)
phone: + 97 2 (2) 297 3302/ 06/46, fax: + 97 2 (2) 297 33

Info.ramallah@rosalux.org, www.rosaluxemburg.ps, <https://www.facebook.com/rlspj>